



This document determines the 100% Bonus Scheme Terms and Conditions, and it is considered an addendum to the Client Service Agreement ("Client Agreement") between **INGOT Global Ltd.** (hereinafter "We", "Us", "**INGOT Brokers**") and the "Client". Together with all the legal documents of **INGOT Global Ltd.**, they form the totality of the agreement between us.

1. INGOT Brokers' Clients will benefit from receiving a one-time 100% Credit Bonus, "the Bonus", the maximum bonus allowed for any of the packages is USD 2000.

2. This Promotion is only offered for new retail clients who will open a Standard Account with INGOT Brokers from the date of Feb 1, 2023 to June 30, 2023.

3. The Promotion's Terms and Conditions:

a. This Promotion is valid for INGOT Brokers' Clients who register under, MT4 and MT5" as per Article (3/b) below.

b. The Clients who wish to be eligible for this Promotion, must register through our Website.

c. The bonus Promotion will be awarded to the Client on a single-account basis per each Client on a one-time basis only, and it will be deposited into the Client's trading account by INGOT Brokers if the required lot volume has been traded.

4. Volume conditions:

a. The bonus Promotion will be awarded to the Client after the required lot volume has been traded. The required lot volume is calculated according to the formula: Bonus divided by three. EXAMPLE: You receive a USD 300 bonus. To withdraw the deposited Bonus, the required lot volume is $300 / 3 = 100$ lot.

b. The Client must complete at least 50 transactions to be eligible to convert their Bonus into a cash reward.

الشروط والأحكام الخاصة بخطة بونص بنسبة 100%

يحدد هذا المستند شروط وأحكام خطة بونص بنسبة 100٪، ويعتبر ملحقاً لاتفاقية خدمة العميل ("اتفاقية العميل") بين إنجوت جلوبيال إل. تي. دي. (المشار إليها فيما يلي بـ "نحن"، و"بيننا"، و"إنجوت بروكرز") وبين العميل. إلى جانب جميع المستندات القانونية لشركة إنجوت جلوبيال إل. تي. دي. وكل ذلك يُشكّل مجمل الاتفاقية بيننا.

1. سيحصل عملاء إنجوت بروكرز، لمرة واحدة على بونص في أرصدتهم بنسبة 100٪؛ والحد الأقصى المسموح به من البونص لكل حزمة هو 2000 دولار أمريكي.

2. عرض البونص هذا متاح فقط للعملاء الأفراد الجدد الذين سيقومون بفتح حساب من نوع (Standard) لدى إنجوت بروكرز ابتداءً من تاريخ 1 فبراير 2023 وحتى تاريخ 30 يونيو 2023.

3. الشروط والأحكام الخاصة بعرض البونص:

أ. عرض البونص هذا ساري المفعول لعملاء إنجوت بروكرز الذين يسجلون ويتداولون عبر منصتي ميتاتريدر 4 وميتاتريدر 5؛ وفقاً للمادة (3/ب) الموجودة أدناه.

ب. يجب على العملاء الذين يرغبون في أن يصبحوا مؤهلين للحصول على عرض البونص هذا التسجيل من خلال موقعنا الإلكتروني.

ت. سيتم منح عرض البونص هذا لحساب واحد فقط من حسابات العميل، ولمرة واحدة فقط، وستقوم إنجوت بروكرز بإيداع المبلغ في حساب التداول الخاص بالعميل في حال قام بتداول المقدار المطلوب.

4. شروط حجم التداول:

أ. سيتم منح عرض البونص هذا للعميل بعد أن يقوم بتداول المقدار المطلوب. ويتم حساب المقدار المطلوب وفقاً لهذه

c. **TERMS** When trading using an INGOT Brokers Account, each standard lot for stocks is equal to one lot divided by 1,000, while for spot indices and spot energies, each standard lot is equal to one lot divided by 10.

d. If any Client opens and closes or hedges any position(s) within three minutes, INGOT Brokers shall have the right, under its sole discretion without any liability whatsoever towards the Client, to cancel such trade from the mentioned calculations, which must be met for the Client to be eligible for this Promotion.

e. The Bonus will be credited out directly if:

- The Client makes any withdrawal before trading the required lot volume.
- If the Client trades the number of lots required to convert their Bonus into a cash reward.
- The Client withdraws funds from their account before the actual deposit of cash reward into their account.
- Notwithstanding anything to contrary, the liquidation point of the account (stop out) is when the equity of the account equal or goes below the available Bonus.

f. INGOT Brokers reserves the right, at its sole discretion without any obligation whatsoever, to specify the Clients' eligibility for this Promotion and whether they fulfil the above criteria.

g. INGOT Brokers reserves the right to cancel this Promotion at any time it deems appropriate without any liability whatsoever towards the Client.

h. After considering the Client's eligibility for this Promotion, the Client will only be entitled to withdraw, or request to withdraw, the Promotion's Bonus within one (1) calendar month from its deposit date. Thereafter, if the Client does not withdraw or requests to withdraw this Promotion's Bonus within the mentioned duration, INGOT Brokers reserves the right to cancel the Promotion Bonus.

5. INGOT Brokers reserves the right to disqualify any participant or cancel the trades found violating the trading rules or applying inappropriate trading strategies such as sniping or hedging and some other possible trading strategies. "Sniping" is defined as when the Client trades on delayed or "frozen prices" on INGOT Brokers' platform. "Hedging" means the Client overexposing their account with an opposite trade

المعادلة: مقدار البونص مقسوم على ثلاثة.

مثال: في حال حصل العميل على \$300 بونص. فإن حجم اللوت المطلوب لسحب هذا البونص هو 100 لوت بعد قسمة 300 على 3 (3/300) = 100 لوت).

ب. يجب على العميل إتمام 50 صفقة على الأقل ليكون مؤهلاً لتحويل البونص الموجود في رصيده إلى رصيد نقدي

ت. عند التداول باستخدام حساب إنجوت بروكرز، فإن كل لوت معياري للأسهم يساوي لوت واحد مقسوماً على 1,000. أما بالنسبة للمؤشرات الفورية وبيع الطاقة الفورية، فإن كل لوت معياري يساوي لوت واحد مقسوماً على 10.

ث. إذا قام أي عميل بفتح وإغلاق أو التحوط من أي مركز (مراكز) في غضون ثلاث دقائق، يحق لإنجوت بروكرز وفقاً لتقديرها المطلق ودون أن يترتب عليها أي مسؤولية من أي نوع تجاه العميل، أن تقوم بإلغاء هذه الصفقة حسابات المقدار، والتي يجب أن تتحقق حتى يكون العميل مؤهلاً للحصول على هذا البونص.

ج. سيتم ازالة البونص مباشرة في حال:

I. قيام العميل بأي عملية سحب قبل تداول حجم اللوت المطلوب.

II. قيام العميل بتداول عدد اللوات المطلوبة لتحويل البونص الموجود في رصيده إلى نقد.

III. قيام العميل بسحب الأموال من حسابه قبل إيداع الجائزة النقدية بشكل فعلي في حسابه.

IV. بغض النظر عن أي شيء يتعارض مع ذلك؛ فإن نقطة تصفية الحساب (مستوى الإيقاف) هي حين يكون رصيد الحساب مساوياً أو أقل من مبلغ البونص المتاح.

to an existing trade with the same trade volume with INGOT Brokers. In such cases, INGOT Brokers reserves the right to cancel trades, profits, or losses and disable the Account. Such decisions by INGOT Brokers will be taken at its sole discretion without any liability whatsoever towards the Client.

6. Notwithstanding anything to contrary, the maximum leverage for Bonus Promotion eligible clients is 1:100.

7. Furthermore, in the incident that INGOT Brokers detects any form of deceitful, fraudulent activity, or any other similar behaviors by the Client, INGOT Brokers reserves the right without prior notice to take any necessary action for mitigating and preventing such behavior.

8. INGOT Brokers reserves the right, at its sole discretion without prior notice, to alter, amend, suspend, cancel or terminate this Bonus Promotion at any time. Under no circumstances shall INGOT Brokers be liable for any consequences arising from such alteration, amendment, suspension, cancellation or termination of the Bonus Promotion.

9. The Client agrees that INGOT Brokers assumes no liability for any consequences which may arise from processing this Bonus Promotion.

10. The Client agrees that under no circumstances will INGOT Brokers be liable to a third party for the payment of any commission or other fees, and the Client agrees to indemnify INGOT Brokers of all costs, liability, loss, damage, or expense that INGOT Brokers incurs because of any claim or proceeding that is made, threatened, or commenced against INGOT Brokers by any third party whatsoever.

11. This Terms and Conditions have been drafted in English and Arabic, in the Event of any Contradiction between both languages, the English Language content shall supersede.

ح. . يحق لإنجوت بروكرز وفقاً لتقديرها المطلق ودون أن يترتب عليها أي التزام من أي نوع أن تحدد فيما إذا كان العميل مؤهلاً للحصول على عرض البونص هذا وما إذا كان يستوفي المعايير المذكورة أعلاه أو لا.

خ. يحق لإنجوت بروكرز إلغاء عرض البونص هذا في أي وقت تراه مناسباً ودون أن يترتب عليها أي مسؤولية من أي نوع تجاه العميل.

د. . بعد النظر في مدى أهلية العميل للحصول على عرض البونص هذا؛ يحق له فقط سحب أو طلب سحب البونص خلال شهر تقويمي واحد (1) من تاريخ الإيداع. بعد ذلك؛ إذا لم يسحب العميل أو يطلب سحب هذا البونص خلال المدة المذكورة؛ يحق لإنجوت بروكرز إلغاء عرض البونص.

5. . يحق لإنجوت بروكرز استبعاد أي مشارك أو إلغاء الصفقات في حال تبين أنها تنتهك قواعد التداول أو أنها تتضمن تطبيق استراتيجيات تداول غير مناسبة مثل استغلال الاسعار أو التحوط وبعض استراتيجيات التداول الممكنة الأخرى. استغلال الاسعار هي عندما يتداول العميل على "الاسعار المتأخرة" أو "المجمدة" على منصة إنجوت بروكرز. التحوط يعني أن يجري العميل صفقات متعاكسة بنفس الحجم

لدى إنجوت بروكرز. في مثل هذه الحالات؛ يحق لإنجوت بروكرز إلغاء التداولات أو الأرباح أو الخسائر وتعطيل الحساب. وسيتم اتخاذ مثل هذه القرارات من قبل إنجوت بروكرز وفقاً لتقديرها المطلق ودون أن يترتب عليها أي مسؤولية مهما كانت تجاه العميل.

6. بغض النظر عن أي شيء يتعارض مع ذلك؛ فإن الحد الأقصى للرافعة المالية للعملاء المؤهلين للحصول على البونص هي 1:100.

7. علاوة على ذلك؛ في حال اكتشفت إنجوت بروكرز أي شكل من أشكال الأنشطة المضللة أو الاحتمالية أو أي من

السلوكيات المذكورة قد قام بها العميل؛ يحق لإنجوت بروكيز اتخاذ أي إجراء لازم دون إشعار مسبق للحد من مثل هذا السلوك ومنعه.

8. يحق لإنجوت بروكيز وفقاً لتقديرها المطلق أن تقوم بتغيير أو تعديل أو تعليق أو إلغاء أو إنهاء عرض البونص هذا في أي وقت ودون إشعار مسبق. لن تكون إنجوت بروكيز مسؤولة بأي حال من الأحوال عن أي عواقب ناشئة عن هذا التغيير أو التعديل أو التعليق أو الإلغاء أو الإنهاء.

9. يوافق العميل على أن إنجوت بروكيز لا تتحمل أي مسؤولية عن أي عواقب قد تنشأ عن معالجة عرض البونص هذا.

10. يوافق العميل على أن إنجوت بروكيز لن تكون بأي حال من الأحوال مسؤولة أمام طرف ثالث عن دفع أي عمولة أو رسوم أخرى، ويوافق العميل أيضاً على تعويض شركة إنجوت بروكيز عن جميع التكاليف أو التبعات أو الخسارة أو الضرر أو النفقات التي تتكبدها شركة إنجوت بروكيز بسبب أي مطالبة أو إجراء تم رفعه أو أي تهديد تعرضت له إنجوت بروكيز من قبل أي طرف ثالث مهما كان.

11. نظمت هذه الشروط والاحكام باللغتين العربية والانجليزية، في حال التعارض او اختلاف النصوص فيما بين اللغتين تسمو تلك النصوص المنظمة باللغة الانجليزية.